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Protokół 
z XXVIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 27 lutego 2013r. w godz. od 9.00 do 10.45  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
14 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 
 
Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 

za 2012 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) przystąpienia Gminy Liniewo do Kościerskiego Partnerstwa na Rzecz 

Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej, 

c) zmian w budżecie gminy. 

8. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 
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Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 

Jerzy Czapiewski – wiemy, że są roztopy droga wojewódzka na odcinku Nowa Karczma – 
Płachty jest dziurawa i  nie jest oznakowana bardzo proszę o interwencję. 
   
Sławomir Zabrocki  – byłem na spotkaniu odnośnie przydomowych oczyszczalni i mam 
pytanie odnośnie umów, ponieważ nie są one sprecyzowane, ponieważ nie zawierają 
kosztu, jaki właściciel nieruchomości będzie musiał ponieść i co niektórzy boją się 
popisywać  takich umów. 
 
Jerzy Bałachowski – też odnośnie drogi chciałbym zapytać czy coś w tej sprawie można 
zrobić, kolejna sprawa w Wysinie są też ogromne dziury nie ma ich dużo, ale są proszę o 
zgłoszenie, aby je załatano, i ostatnie pytanie jak daleko jest sprawa podłączenia prądu do 
kontenerów w Starym Wiecu i prace PGNiG. 
 
Stanisław Burek -  mam trzy sprawy, pierwsza informacja jest już po kolędach i 
rozmawiałem z proboszczem prośba, aby wszelkie informacje przekazywane proboszczowi 
do ogłoszenia były opieczętowane i podpisane, ponieważ zdarzały się sytuacje, ż 
przychodziły do proboszcza firmy z prośbę o ogłoszenie a później okazywało się, że firmy 
nie miały certyfikatów do przeprowadzania spotkań czy szkoleń dla mieszkańców, więc 
prośba, aby informacje były potwierdzone, bo ksiądz proboszcz w przeciwnym razie nie 
będzie ich ogłaszał. Druga sprawa też droga odcinek Nowa Karczma – Płachty każdy wie 
jak się tam jedzie nawet policja z radarem się wyniosła drogowcy jednego dnia zaklejali 
dziury suchą masą z worków a po chwili dwa samochody miały szyby rozbite. Trzecia 
sprawa rozmawiałem z sołtysami i skarżą się oni mocno na odśnieżanie obecnie jest 
niedobrze to robione w locie, dlatego też jest to krytykowane. 
 
Grzegorz Michnowski – odnośnie odśnieżania trzeba zwrócić w kolejnym przetargu, 
jakim sprzętem będzie to wykonywane, bardzo proszę o zgłoszenie do powiatu, aby 
postawili oznakowanie na Kobyle, bo  ludzie stają i pytają gdzie mają jechać, nie tylko 
drogowskaz jest potrzebny, ale też wiele innych, bo nie na żadnych. Chciałbym też, aby w 
miarę możliwości posadzić na około oczyszczalni jakieś drzewa najlepiej świerk, aby 
bardziej estetyczniej to wyglądało. Doszły do mnie słuchy, że w Wysinie będą budowane 
dwa place zabaw proszę o wyjaśnienie. 
 
Ad. 6 

Informacja z wykonania zadań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 
za 2012 r. 
 
Barbara Okrój dyrektor GOPS przedstawiła sprawozdanie z wykonanych zadań 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Liniewie 
(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 
 
Ad.7  

Podjęcie uchwał w sprawach:   
 

a) przystąpienia Gminy Liniewo do Kościerskiego Partnerstwa na Rzecz Rozwoju 

Społeczno – Gospodarczego 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 
 
Radni 9 głosami „za” przy 2 „przeciw” i 3 „wstrzymujących” przyjęli 

uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

b) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013-2018 

 

Skarbnik przedstawiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

c) zmian w budżecie Gminy Liniewo na rok 2013 
 

Skarbnik przedstawiła zmiany w budżecie. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do    

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest 
za podjęciem uchwały. 

 
Radni 14 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu) 
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Ad.8 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

 

Wójt – oznakowanie dziur – odnośnie drogi wojewódzkiej w Lubieszynie wystąpiliśmy z 
pismem dostaliśmy odpowiedz, że bardzo dziękują za zainteresowanie i jeśli tylko warunki 
pogodowe będą sprzyjające będą podejmować działania, ale oczywiście ponowimy pisami o 
podjęcie działań w tej sprawie, 
- przydomowe oczyszczalnie ścieków udział właścicieli nieruchomości pozostaje na 
niezmiennym poziomie, czyli 10% udziału, NIK z nas na chwilę obecną nie jest w stanie 
określić, jaka będzie ostateczna kwota przewidujemy, że będzie to około 2tyś zł, może 
trochę przekroczyć 2 tysiące, ale na pewno nie będzie to 5 czy 7 tyś zł., 
- komunikaty przekazywane księdzu proboszczowi będą podpisane opieczętowane a 
także będziemy dzwonić z informacją i prośbą ogłoszenia, 
- przyjąłem delegację z PGNiG odnośnie wydania opinii postawienia wieży do odwiertu 
pytania zadałem szczegółowe między innymi,  jakie będzie oddziaływanie na środowisko, 
kiedy będzie inwentaryzacja dróg, 
- odśnieżanie odśnieżania weźmiemy pod uwagę, jakość sprzętu niestety Sołtysowie 
muszą pilnować tych, co odśnieżają, aby nie było prób naciągania, 
- znaki przy drodze wystąpimy do zarządu dróg o oznakowanie, 
- drzewa przy oczyszczalni zostały posadzone są one jeszcze bardzo małe wiec, aby były 
bardzo widoczne trzeba poczekać, 
- place zabaw na dzień dzisiejszy w Wysinie zostanie wykonany jeden plac, zobaczymy 
później, jaka będzie sytuacja na ten rok mamy 300tyś złotych, znane są już położenia 
placów w Głodowie i Wysinie będą one przy szkole, również będziemy sięgać po środki z 
Kuratorium z programu Radosna Szkoła, 
 
Krystian Breski – przydomowe oczyszczalnie ścieków umowę, jaką podpisują ci, którzy 
przystąpili do inwestycji są umowami intencyjnymi po to, aby nikt nie zrezygnował w 
trakcie wkład będzie wynosił ok. 10% kosztorys wynosi na dzień dzisiejszy 1900zł 
szacujemy, że kwota raczej spadnie i nie przekroczy 2tyś. , wniosek jest już sprawdzony pod 
względem merytorycznym przez NFOŚiGW, na dzień dzisiejszy umowy podpisało 50 osób ze, 
105  więc połowa jeszcze została, 
- przyłączenie prądu do barku będzie wykonane około września obowiązuje nas prawo 
zamówień publicznych taka sama sytuacja jest odnośnie świetlicy w Iłownicy też 
przyłączenie będzie wykonane najpóźniej  do końca września, 
- odśnieżanie koszty są bardzo wysokie i nie widoczne, ponieważ warstwa śniegu zostanie 
odśnieżona a za dwa dni przychodzi odwilż w tym roku o odśnieżaniu decydują tylko i 
wyłącznie sołtysi, są miejsca gdzie odśnieżamy własnym sprzętem, ale nie zawsze sobie 
radzi.          

 

Ad.9 
Wolne głosy i wnioski 
 
Ryszard Kruszyński – może by tak naszym sprzętem przejechać drogi, aby to błoto 
usunąć. 
 
Brunon Kupper, – co prawda pług jeździł, ale  została warstwa śniegu gdzie teraz są 
wysokie koło warze, niech pług przejedzie jeszcze raz i odśnieży uczciwie. 
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Wojciech Prądziński – muszę stanąć w obronie tych, co odśnieżają, ponieważ to nie ich 
wina, bo napada śniegu niedużo raz drugi i nie jest to odśnieżone i stąd biorą się koło 
warze. 
 
Wiesław Szarmach – chciałbym bardzo podziękować Pani Marii Labuda, Pani Ewie 
Zielińskiej za zorganizowanie ferii w OSP w Wysinie. Ferie dla dzieci zorganizowane były 
bez kosztów każdy w jakiś sposób pomagał i nie potrzebne były jakiekolwiek pieniądze. 
Zebraliśmy się świetlica była otwarta. Prośba do GOKSiR niech wyjdą w końcu z tych 
murów i zrobią coś w innych sołectwach. Buduje się wiertnia PGNiG może by tak 
zorganizować wyjazd radnych i sołtysów. Właściciele nieruchomości wsi gdzie budowana 
jest kanalizacja chcieliby już wpłacać pieniądze i trzeba by było im to umożliwić. 
  
Jerzy Balachowski – jak poprzednim razem w imieniu Pani Borowickiej chciałbym 
zaprosić na spotkania z PODR, które odbędzie się 12 marca o godz. 10 w Sali GOKSiR temat 
Zasady wypełniania wniosków obszarowych, ubezpieczenia gospodarstw rolnych jak 
wiemy klęska dotarła do nas, więc warto się ubezpieczyć i 19 marca konferencja 
aktualności w hodowli bydła mlecznego, która odbędzie się w Kościerzynie w Sali 
Szopińskiego. 
 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 10.45 
 
 

 
 
  
  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 

                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                               Przewodniczący Rady Gminy  


